

Les témoins suivants sont assermentés et rendent témoignage: M. Rudolph Hering, ingénieur civil, de Trenton, New-Jersey; M. Geo. W. Fuller, ingénieur hydraulique et sanitaire de New-York; M. Eugène O'Sullivan, en transquestion, M. T. W. Lesage, en transquestion.

Au cours du témoignage de M. Fuller, Mre Holden demande l'autorisation de poser certaines questions à M. Fuller, laquelle autorisation lui est accordée, et M. Fuller s'engage à produire sa réponse par écrit, laquelle réponse sera produite comme exhibit No 5, avec une copie bleue des plans auxquels il y est fait mention.

M. Fuller avait produit précédemment comme exhibit No 4 le rapport de MM. Hering & Fuller, en date du 2 juillet 1910, sur le "plant" de filtration.

Et l'enquête est ajournée au 12 courant, à 2 heures p.m.

2.—(17014) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, recommandant la création d'un service spécial de contrôle, achats et réparations du matériel roulant, automobiles, trucks, etc., appartenant au Département des Travaux Publics, et recommandant que M. M. H. Necker, ingénieur-mécanicien, soit nommé pour prendre charge dudit service.

Résolu: Que M. Necker soit nommé à ladite position temporairement, et à l'essai, au salaire de \$150 par mois.

3.—Soumise une résolution adoptée à une assemblée d'un comité représentant le Board of Trade, l'Association des Manufacturiers Canadiens et le Montreal Builders' Exchange, au sujet de la conduite de l'enquête qui se poursuit actuellement sur les causes de l'accident survenu à l'aqueduc.

Résolu: De prier le Secrétaire d'accuser réception de ladite résolution.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 11 mars 1914, a.m.

M. le Commissaire Lachapelle, Président; MM. Godfrey, Ainey et Dupuis.

1.—Soumis et lu un rapport du Trésorier de la Cité, recommandant d'accepter les termes offerts par la Banque de Montréal, pour le renouvellement à trois mois de l'emprunt de £300,000 sur bons du Trésor, échéant le 18 courant, savoir: 3¼% d'escompte et les charges de ⅛% de commission, et 1/20% pour timbres.

Résolu: D'approuver ladite recommandation, si les taux ci-dessus mentionnés peuvent encore être obtenus, la date d'échéance desdits bons du Trésor devant être le 16 juin prochain, et lesdits bons devant être remplis par la Banque de Montréal sur les blancs laissés à cet effet dans les bons déjà délivrés.

2.—Soumis un rapport du Greffier-Adjoint de la Cité, M. R. Bauset, proposant un nouveau mode d'opération concernant la réception des relevés le soir des élections municipales, pour le 6 avril prochain, ledit mode devant comporter une dépense approximative de \$196 en outre de certaines dépenses à faire, concernant le traitement des préposés au téléphone qui seront employés ce soir-là.

Résolu: D'approuver ledit rapport, et d'autoriser M. Bauset à conclure tous les arrangements voulus pour cette fin.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

The following witnesses were sworn and gave evidence: Mr. Rudolph Hering, Civil Engineer, of Trenton, New Jersey; Mr. Geo. W. Fuller, Hydraulic and Sanitary Engineer, of New York; Mr. Eugène O'Sullivan, in cross-examination; Mr. T. W. Lesage, in cross-examination.

In course of the evidence given by Mr. Fuller, Mr. Holden asked for authorization to put certain questions to Mr. Fuller, which authorization was granted, and Mr. Fuller was requested to make a reply in writing, which reply shall be filed as exhibit No. 5, with a blue-print of the plans mentioned therein.

Mr. Fuller had previously filed as exhibit No. 4, the report of Messrs. Hering and Fuller, dated the 2nd July 1910, on the filtration plant.

And the investigation was adjourned until the 12th instant, at 2 o'clock p.m.

2.—(17104) Submitted a report from the Chief Engineer, recommending the establishment of a special control service for purchase of and repairs to the rolling stock, automobiles, trucks, etc., belonging to the Public Works Department, and recommending that Mr. M. H. Necker, mechanical engineer, be appointed to take charge of said service.

Resolved: That Mr. Necker be appointed to said position, temporarily and on trial, at a salary of \$150 per month.

3.—Submitted a resolution adopted at the meeting of a Committee representing the Board of Trade, the Canadian Manufacturers' Association and the Montreal Builders' Exchange, anent the manner in which the investigation now being held on the causes of the accident to the Aqueduct is conducted.

Resolved: That the Secretary be requested to acknowledge receipt of said resolution.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 11th March 1914, a.m.

Commissioner Lachapelle, in the chair, and Messrs. Godfrey, Ainey and Dupuis.

1.—Submitted and read a report from the City Treasurer, recommending that the terms offered by the Bank of Montreal for the renewal for three months of the £300,000 loan on Treasury bills maturing on the 18th instant, be accepted, to wit: 3¼% discount and ⅛% commission and 1/20% for stamps.

Resolved: That said recommendation be approved if the above mentioned rates can still be obtained, the date of maturity of said Treasury bills to be on the 16th June next, and said bills to be filled up by the Bank of Montreal on the blanks for such purpose in the bills already delivered.

2.—Submitted a report from the Asst.-City Clerk, Mr. R. Bauset, suggesting a new method for the reception of the returns on the night of the municipal elections, for the 6th April next, said method to entail an approximate expenditure of \$196 plus the amount required to pay the services of the telephone operators to be employed on that night.

Resolved: To concur in said report and to authorize Mr. Bauset to make all the necessary arrangements in this connection.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.